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	Dear Sirs / Employees / Bayouni Trading & Service Est.

This is only an attention and reminder to all drivers of vehicles belonging to the company concerning compliance with the following instructions discourse:

1. Must Checking a vehicle inside and out on a regular basis.
2. Must Checking a vehicle Engines and cooling fans and heat on a daily basis.
3. Must Change the oil and the water periodically and systematically in line with the kilometers traveled counter.
4. Record the number of kilometers traveled on the bill at each change of oils and filters.
5. You notice the responsible department for any note of the vehicle to take the necessary action.
6. Should the responsible department for vehicles to review and matching the kilometers counter among all the process of changing the oils and make sure they are matching and going on a regular basis.
	All above mentioned is already was cleared in Vehicle form receipt but this only as a reminder to save the vehicle and evacuate any responsibilities on you.
Thankful and appreciate your interest,,

	السلام عليكم ورحمة الله وبركاته..

السادة/ موظفين مؤسسة/شركة بايوني للتجارة والتعهدات

هذا الخطاب فقط للتنبيه والتذكير لجميع السائقين للمركبات التي تخص الشركة بخصوص الإلتزام بالتعليمات التالية:

1. التشييك على المركبة من الداخل والخارج بين الحين والآخر.
2. فحص المحركات ومراوح التبريد والحرارة بشكل يومي.
3. تغيير الزيوت والماء بصفة دورية ومنتظمة تماشيا مع عداد الكيلو مترات المقطوعة.
4. تسجيل عدد الكيلو مترات المقطوعة على الفاتورة عند كل تغيير للزيوت والفلاتر.
5. يجب إشعار القسم المختص عن أي ملاحظة بالمركبة لإتخاذ الإجراء اللازم.
6. يجب على القسم المختص للمركبات مراجعة ومطابقة عداد الكيلو مترات بين كل عملية تغيير للزيوت والتأكد من أنها تسير بشكل منتظم. 


جميع ماذكر أعلاه موضح في نموذج إستلام المركبة والمسئوليات المترتبة على ذلك، ولكن فقط للتذكير للحفاظ على المركبة ولإخلاء أي مسئوليات عليكم.


شاكرين ومقدرين لكم إهتمامكم،،
وتقبلوا تحياتنا،،،
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